
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 24/9/2024

Του:  Κουπελόγλου Συμεών, Βουλευτή Α' Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας
 Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Επιθέσεις λύκων σε οικόσιτα ζώα και ανθρώπους στη Χαλκιδική»

Κύριοι Υπουργοί,

Έχουν αναφερθεί επιθέσεις λύκων σε ανθρώπους και οικόσιτα στο Νεοχώρι,  στη
Βαρβάρα,  στην Αρναία,  στον Ταξιάρχη,  στην Όλυνθο και εν γένει σε οικισμούς της
Χαλκιδικής. Η επανάκαμψη των λύκων είναι πράγματι γεγονός, συνεπακόλουθο της
νομικής προστασίας του είδους και κυρίως των αλλαγών χρήσεων γης και των
κοινωνικοοικονομικών συνθηκών και πρακτικών. Πολλές επιστημονικές έρευνες ανά
τον κόσμο έχουν καταδείξει πως ο αριθμός των επιθέσεων εξαρτάται, κυρίως από
τον αριθμό και το είδος των κτηνοτροφικών ζώων και τα μέτρα πρόληψης που
εφαρμόζονται τοπικά. Η συγκεκριμένη αύξηση επιθέσεων συνοδεύεται από μείωση
των επιθέσεων σε κτηνοτροφικά ζώα, λόγω και της φθίνουσας πορείας της
παραδοσιακής κτηνοτροφίας στην περιοχή τα τελευταία 15 χρόνια, που έχει ως
αποτέλεσμα την αύξηση των δασωμένων περιοχών και τη μεταστροφή των λύκων
στα άγρια οπληφόρα.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Προτίθεστε να λάβετε άμεσα προληπτικά μέτρα,  σχετικά με την επικίνδυνη
αύξηση του πληθυσμού των λύκων και την προσέγγισή τους σε ημιορεινές,
περιαστικές περιοχές της Χαλκιδικής, προκειμένου να προστατεύσετε οικόσιτα
ζώα αλλά και τους ανθρώπους που ζουν στις προαναφερθείσες περιοχές;

Ο ερωτών Βουλευτής
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